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Cîtu sustine ca doreste un consens în coalitie privind reducerea CAS cu 5%

Presedintele Senatului, liderul liberal Florin Cîtu, a declarat miercuri ca doreste un consens în coalitia de

guvernare privind reducerea CAS cu 5% si a afirmat ca nu au fost discutate anumite masuri, cum ar fi

extinderea facilitatii din domeniul constructiilor pentru anumite sectoare.

 

"Sunt câtiva parlamentari PNL care au depus un amendament, eu am vazut câteva masuri care nu au fost discutate

în coalitie. De exemplu, extinderea facilitatii care este în domeniul constructiilor pentru alte trei sau patru sectoare,

ceea ce mi se pare normal. Daca tot facem ceva, hai sa facem pentru toata economia. În acest context a fost depus

si acel amendament, dar eu am spus foarte clar si ieri ca vreau consens în coalitie pe aceasta masura si vom discuta

în coalitie (...). Este simplu, e transparent, este votul parlamentar, colegii mei l-au depus. Cred ca o reactie la ceea

ce nu a fost discutat în coalitie si a fost depusa în Parlament, extinderea masurii din domeniul constructiilor pentru

anumite sectoare. Cred ca de asta l-a depus. Eu merg pe varianta de a discuta în coalitie, daca nu este aprobata în

coalitie, vedem ce masuri sunt aprobate în coalitie", a precizat Cîtu, la Palatul Parlamentului.

 

Referitor la impactul bugetar privind reducerea CAS, Cîtu a a spus ca acesta este mai mic decât cel al compensarii

facturilor din sectorul energetic.

 

"Este mai mic decât impactul bugetar pe care îl avem prin compensarea facturilor pentru sectorul energie, este un

impact mai mic. În acelasi mod ne luam banii si pentru compensarea facturilor pentru energie, doar ca aici vorbim

de un beneficiu pentru toti românii, bani care vor fi investiti în economie si ne ramân banii din profiturile

companiilor, asta înseamna vreo 20 de miliarde care ramân la buget. În acea schema, luam banii de la companii din

supraimpozitarea profiturilor si îi dam catre facturi. Ceea ce propun eu, exista acest impact, dar ramân banii ceilalti

din supraimpozitarea companiilor", a aratat liderul liberal.

 

Presedintele Senatului, Florin Cîtu, a declarat marti, la Buzau, ca singura varianta pentru cresterea salariilor

românilor este reducerea contributiilor cu cinci puncte procentuale.

 

"Eu am propus o crestere a salariilor tuturor românilor - reducerea contributiilor cu cinci puncte procentuale. Asta

înseamna venituri nete mai mari pentru toti românii. Va fi complicat pentru PNL sa sustina orice alta masura care

va creste veniturile doar unei categorii de români, dintr-un sector bugetar anume sau ale altei categorii. Pe noi ne

intereseaza bunastarea tuturor românilor si astazi exista o singura masura care poate sa creasca salariile tuturor

românilor. Asta este reducerea contributiilor cu cinci puncte procentuale", a spus Cîtu, în cadrul unei conferinte de

presa. 

page 1 / 1


